
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 16. september 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1798 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res foreløbigt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1798:  

”Ministeren bedes redegøre for, om ministeren stadig ikke mener, at der skal indhen-

tes offentlige straffeattester, eller at man skal lave en form for voksenattester, som 

beskrevet i DF’s beslutŶiŶgsforslag B ϲϭ (ϮϬϭϳ-18), for at forebygge, at sådan en med-

arbejder ikke kan blive ansat et andet sted i pleje- og omsorgssektoren, jf. artiklen 

”Medarbejder på Ŷord-jysk bosted tiltalt for at slå svært udvikliŶgshæŵŵet beboer” 
fra dr.dk deŶ ϭ4. septeŵberϮϬϮϬ?”” 

 

Svar: 

Spørgsmålet vurderes ikke at kunne besvares inden for fristen, da der er behov for at 

indhente bidrag.  

 

Jeg vil besvare spørgsmålet snarest muligt, og forventer at kunne gøre dette ultimo 

oktober. 

 

 

Med venlig hilsen 
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